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Obec Prostřední Bečva         

Zápis z 6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Prostřední
Bečva konaného dne 21. 9. 2023

Číslo zasedání: 06/2023
Datum zasedání: 21. 9. 2023, 16:00 hod
Místo zasedání: budova obecního úřadu Prostřední Bečva č. p. 272
Přítomní zastupitelé: 10, Ing. Radim Gálik, Mgr. Alena Srovnalová, Vlastimil Barabáš, Zbyněk
Fiurášek, František Křenek, Ing. Jan Mikulenka, Bc. Eva Pařenicová, Martin Stodůlka, Jana Vránová,
Ing. Radek Žitník - zastupitelstvo je usnášení schopné

Ze zasedání se omlouvá: David Kubáň

Na zasedání byl přítomen tento počet hostů: 1

6. zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16:00 hodin starostou obce Ing.
Radimem Gálikem (dále starosta).

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly
zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na
úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, a to od
14.09.2023 do 21.09.2023 a zveřejněna na elektronické desce.

Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že přítomno je
11 členů zastupitelstva (z celkového počtu 12 všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je
usnášení schopné.

Navržený program
1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky
2. Schválení programu
3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva
4. Plnění rozpočtu obce za leden až srpen roku 2023
5. Cyklochodník Kněhyně
6. Víceúčelová sportovní hala
7. Informace o ostatních realizovaných a připravovaných projektech
8. Rozdělení ZŠ a MŠ
9. Majetkoprávní smlouvy - prodej/nákup pozemků, věcné břemena
10. Různé
11. Rozpočtové opatření č. 2

1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
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Návrh usnesení
Zastupitelstvo  obce  určuje  ověřovatele  zápisu:  Bc.  Pařenicová  Eva  a  Ing.  Žitník  Radek,  členy
návrhové komise: Fiurášek Zbyněk a Vránová Jana a zapisovatelku paní Bc. Mikulenková Lenka.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 1 BYLO SCHVÁLENO

2. Schválení programu (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Starosta informoval, že návrh zasedání byl zveřejněn na úřední desce a zastupitelé jej také obdrželi v
pozvánce.

Návrh usnesení

1.Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky
2. Schválení programu
3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva
4. Plnění rozpočtu obce za leden až srpen roku 2023
5. Cyklochodník Kněhyně
6. Víceúčelová sportovní hala
7. Informace o ostatních realizovaných a připravovaných projektech
8. Rozdělení ZŠ a MŠ
9. Majetkoprávní smlouvy - prodej/nákup pozemků, věcné břemena
10. Různé
11. Rozpočtové opatření č. 2

Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 2 BYLO SCHVÁLENO

3. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva (Navrhovatel: Mgr. Alena
Srovnalová)
Úkol plynoucí starostovi z předešlého zasedání zastupitelstva:
- Zajistit veřejné projednávání studie sportovní haly. To proběhlo.
-  Odvodnění  lokality  Fiuráškovice  -  v  nejbližší  době  proběhnou  kamerové  zkoušky  a  následně
rozhodneme o dalším postupu.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 3 BYLO SCHVÁLENO

4. Plnění rozpočtu obce za leden až srpen roku 2023 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Zastupitelům bylo v podkladech zasláno plnění rozpočtu obce za leden až srpen 2023 (příloha č.2)
Křenek: Pod kterou položkou je parkoviště Pustevny?
Účetní:  2219
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Pařenicová: Proč je u školy tak velké navýšení u výdajů 3113?
Účetní: Přijali jsme průtokový transfer. Navýšení na straně příjmů i výdajů. Došlo k okamžitému
převedení prostředků škole. Jde o dotace z operačního programu Jana Amose Komenského.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce bere na vědomí plnění rozpočtu obce za leden až srpen roku 2023.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 4 BYLO SCHVÁLENO

5. Cyklochodník Kněhyně (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Máme platné stavební povolení. Rozpočet 99 milionů. Připravujeme 2 žádosti o dotaci. Přeshraniční
spolupráce se Slovenskem (Žilinský kraj) a IROP (Integrovaný regionálně operační program). Dotace
v obou případech max 85%, ale u IROP je strop 50 milionů.
Dotace jsou pouze na cyklostezku, je tam spousta neuznatelných výdajů - zastávky, zálivy, chodníky.

5.1. Smlouva o spolupráci s obcí Horní Bečva (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Horní Bečva má také zájem na tom, cyklostezku postavit. Dohodli jsem se na poměrné spoluúčasti
dle počtu trvale bydlících obyvatel (výsledek Horní Bečva 29,41% a Prostřední Bečva 70, 59%).

Přeshraniční spolupráce neznamená pouze vybudování cyklostezky. Musí se k tomu vázat příběh.
Propojení cyklostezky vedoucí kolem Bytče k naší cyklostezce. Proto vznikne Beskydsko-Kysucko-
Považský cyklookruh (120 km) a naučná stezka s názvem Československá hledačka - 7 km dlouhá
stezka s 10 tabulemi s tajenkami a 4 lavičkami.
Ing.Žitník: Kolik by stály ty zastávky?
Starosta: Věřím, že se to vysoutěží za mnohem lepší cenu.
Ing.Žitník: Zarazila mě cena na 1m, když jsem si to přepočítal.
Fiurášek: Počítá se s novým vedením roury na vodu? Vedení vody z Kněhyň je v trubkách menšího
průměru než v Obci.
Starosta: Zatím ne, šlo by dodělat změnou stavby před dokončením. Probrali by jsme se stavebním
úřadě.
Ing.Žitník: Cyklochodník nepovede po jedné straně cesty.
Stodůlka: Kolik prozatím stál projekt Cyklochodník Kněhyně?
Starosta: Kolem 600 000 Kč.

(Příloha č. 3)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o vzájemné spolupráci na realizaci stavby „Prostřední Bečva –
Cyklostezka podél silnice III/4837“.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 5 BYLO SCHVÁLENO

5.2. Smlouva o spolupráci s Žilinským samosprávným krajem (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
(Příloha č. 4).

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje Dohodu o spolupráci partnerov na projekte v rámci programu Interreg
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Slovensko – Česko 2021-2027.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 6 BYLO SCHVÁLENO

5.3. Spolufinancování projektu Na bicykli po spoločnom slovensko-českom pohraničí
(Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje předložení žádosti o NFP za účelem realizace projektu "Na bicykli po
spoločnom slovensko-českom pohraničí"  a  poskytnutí  finančních prostředků na spolufinancování
realizovaného projektu ve výši rozdílu celkových nákladů projektu a poskytnutého NFP v souladu s
podmínkami poskytnutí pomoci ve výši 32 000 000,- Kč.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 7 BYLO SCHVÁLENO

6. Víceúčelová sportovní hala (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Dne 13.9.2023 proběhlo veřejné projednávání studie Sportovní víceúčelové haly z ateliéru Henkai.
Bylo přítomno asi 30 lidí. Závěrečné hlasování se zůčastnilo 25 respondentů. Architekti představili
studii, lidé komentovali své připomínky, které jsme sepisovali a následně proběhlo bodování (dva
kladné a jeden záporný hlas). Hlasování o pokračování ateliéru Henkai na studii: 22 hlasů PRO, 3
PROTI.

Host: Nepřemýšleli jste, svolat veřejné projednávání v sobotu? Spousta lidí se nedostavilo z důvodu
pracovních povinností.
Starosta: Bylo to v 17 hodin ve středu. O víkendu by přišlo lidí ještě méně.
Místostarostka: Ze zkušeností z Rožnova chodí na veřejná projednávání o víkendu lidí daleko méně.
Stodůlka: Oceňuji, že se od minulého zasedání zamysleli architekti nad fasádou. Na projednávání
navrhovali opalované dřevo. Jen mám připomínku, aby to nebylo moc tmavé.
Starosta: Takové věci si ještě upřesníme. Vytvoří se výbor, kde pozveme zástupce spolků, školy a
školek. Detaily se budou ještě projednávat.
Ing.Mikulenka: Vyřešil se pozemek ze strany haly, kde údajně vzniká další stavba, se kterou se
nepočítalo a narušuje příjezd k hale ze strany jízdárny?
Starosta: Ještě jsem to neřešil. U jízdárny vznikl přístavek. Průjezd pro auta by měl stačit z hlavní
komunikace, průchod minimálně pro pěší by tam měl být zachován. 
Pařenicová: Parkovací stání pro budoucí bytové domy je zajištěno?
Starosta: Ano, s tím se počítá. Je tam dostatek parkovacích míst.
Pařenicová:  Počítá se s  vybudování  toalet  v  horním patře,  které by sloužily  také pro záchytné
parkoviště?
Starosta: Ano, to bude předmětem dalšího projednávání.
Křenek: Měla by se zmapovat využitelnost, oslovit spolky, školu a školku, kolik hodin by byla hala
využívána.  Energetická náročnost.  Aby se  dala  odhadnout  energetická náročnost  do  budoucna.
Podstatná finanční zátěž pro Obec.
Starosta: Ano, není to jen o zateplení a energetické náročnosti, ale také náklady na správce, úklid.
Trend využití sportovních hal v zimním období roste. Spousta lidí sportuje a zájem je rostoucí.
Křenek: Kolik stála studie?
Starosta: Studie 600 000, celý projekt 2 mil.
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Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce souhlasí s dopracováním projektové dokumentace víceúčelové sportovní haly dle
studie Ateliéru Henkai.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 8 BYLO SCHVÁLENO

7. Informace o ostatních realizovaných a připravovaných projektech (Navrhovatel: Ing. Radim
Gálik)
Křižovatka hasičárna - dokončeno. Chybí pouze instalovat bezpečnostní skla. Hromadí se dotazy
na vyvýšený roh střechy každé ze zastávek. Důvodem je, aby byla vidět zelená střecha a aby byla
narušena jednotvárnost.
Ing.Žitník: Schvalovali jste tady dříve koncepci zastávek, a tohle je něco jiného.
Starosta: Ale pouze tou střechou. Jinak je to stejné. 
Fiurášek: Budou se realizovat svodidla v úseku od požární zbrojnice k Zavadilce?
Starosta: Zatím na tom nepracujeme. Chtěli jsme tam vysázet zeleň a vybudovat veřejné osvětlení,
ale to nelze. Při rychlosti nad 60 km/h by muselo být 6 m od krajnice. 
Fiurášek: Řešením by bylo čislo, které by počítalo projíždějící auta, například u lomu. Byl by přehled,
kolik aut je na cestě nahoru.

Zázemí pro návštěvníky Pustevny  -  stavba pokračuje.  Venkovní práce v podstatě dokončeny.
Dřevostavba  se  obkládá  šindelem.  Tento  týden  vylitá  podlaha.  Do  konce  listopadu  musíme
zkolaudovat. Budeme plánovat slavnostní otevření.
Křenek: Chtělo by vysledovat kolik je počet obsazených míst versus ukazatel informační tabule. Jsou
sofistikované systémy, aby to dokonaleji fungovalo. Auta najíždí na Pustevny přesto, že na tabuli svítí
obsazeno, hromadí se nahoře a vznikají kolony. Je nutná přítomnost obsluhy dole u Skokana, kde
zastavuje dopravu.
Starosta: Závoru by na cestě do Kněhyň nepovolili.
Místostarostka:  Součástí  budování  záchytného parkoviště  jsou další  dvě  informační  tabule,  kdy
návštěvníci včas zjistí, že je parkoviště obsazeno a zaparkují na záchytném parkovišti.
Starosta: Nemá to řešení. Jediná možnost do budoucna by byl rezervační systém.

Rekonstrukce fotbalového hřiště - dokončeno. Tráva už se zelená.
Ing. Mikulenka: Byly zde nějaké vícepráce?
Starosta: Byly tam nějaké drobné práce kolem 20-30 000 Kč. Schválena dotace byla 3 400 000 Kč. Z
té budou vracet kolem 200 000 Kč.
Fiurášek: Mohou hřiště využívat také děti ze školy?
Starosta: Zatím jsme neřešili, bude to o dohodě s fotbalisty. Na nově vyasfaltovaném pásu se vyznačí
běžecká trať 100 m pro školu.

Prodloužení vodovodu Kněhyně - máme platné stavební povolení. Pokud stihneme, podáme žádost
o  dotaci.  Předpokládám  problém  s  napojením.  Budeme  postupovat  dle  zákon,  nově  připojení
nemohou využívat souběžně také vlastní zdroj vody (záložní zdroj). Pokud se připojí, budou povinni
používat jako hlavní zdroj nepřetržitě obecní vodu. Vlastní zdroj vody pouze užitkově.  

Záchytné parkoviště - máme již všechna stanoviska. Probíhá stavební řízení.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o realizovaných projektech.
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PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 9 BYLO SCHVÁLENO

8. Rozdělení ZŠ a MŠ (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Do konkurzu na ředitelku Mateřské školy Prostřední  Bečva jsou přihlášeny 3 uchazečky,  které
postoupily do konkursu.

8.1. Smlouva o výpůjčce pro ZŠ (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Smlouva o výpůjčce budov a pozemků Základní a mateřským školám stejně, jako v předešlých letech.
(Příloha č.5)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o výpůjčce nemovitých věcí pro Základní školu Prostřední
Bečva.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 10 BYLO SCHVÁLENO

8.2. Smlouva o výpůjčce pro MŠ (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o výpůjčce nemovitých věcí pro Mateřskou školu Prostřední
Bečva.
(Příloha č. 6)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o výpůjčce nemovitých věcí pro Mateřskou školu Prostřední
Bečva.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 11 BYLO SCHVÁLENO

9. Majetkoprávní smlouvy - prodej/nákup pozemků, věcné břemena (Navrhovatel: Mgr. Alena
Srovnalová)
9.1. Prodej pozemku parc. č. 3060/2, k. ú. Prostřední Bečva (Navrhovatel: Mgr. Alena
Srovnalová)
Pozemek se nachází v Bacově před domem č.p. 105 - je oplocen a vydlážděn soukromým majitelem,
který má o prodej zájem. Vypracováno ocenění - 700 Kč/1m2.

(Příloha č. 7)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje prodej pozemku parc. č. 3060/2, k. ú., Prostřední
Bečva o výměře 45m2 za celkovou cenu 31 500 Kč.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 12 BYLO SCHVÁLENO

9.2. Nákup pozemku 230/8 a 229/17 (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
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Pozemky pod místní komunikací vedoucí na Adámky - cena 100Kč/1m2.

(Příloha č. 8)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nákup pozemků parc. č. 230/8 a 229/17, oba v k. ú.
Prostřední Bečva o celkové výměře 130m2 za cenu 13 000 Kč.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 13 BYLO SCHVÁLENO

9.3. Nákup pozemku parc. č. 107 (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Pozemek pod komunikací na Fiuráškovice - kupujeme od pana Václava Holčáka - 100 Kč /1m2.

(Příloha č. 9)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nákup pozemku parc. č. 107 v k. ú. Prostřední Bečva
o celkové výměře 122m2 za cenu 12 200 Kč.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 14 BYLO SCHVÁLENO

9.4. Smlouva o zřízení věcného břemene na pozemcích 2108/3, 2108/5 a 3035 s ČEZ
Distribuce
Věcné břemeno na uložení VN a NN v Kněhyních nad Kotoučem, rekonstrukce se dělala v loňském
roce.  Ocenění  břemena  je  podle  znaleckého  posudku,  původně  ČEZ  navrhoval  2000  Kč.
Zastupitelstvo s tímto dříve nesouhlasilo. Na základě ocenění vyšla náhrada na 19 910 Kč. Vyplatilo
se.

(Příloha č. 10)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti, č.
IE-12-8007617, Prostřední Bečva, E6, Stížnost, NNV, VNV, DTS" na pozemcích 2108/3, 2108/5 a
3035, vše v k.ú. Prostřední Bečva dle přiloženého GP za jednorázovou náhradu 19 910 Kč.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 15 BYLO SCHVÁLENO

9.5. SoBS - Lesy ČR - vodovod Kněhyně (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Smlouva o smlouvě budoucí  s  Lesy ČR na umístění  vodovodního řadu k projektu "Prodloužení
vodovodu Kněhyně" .
10 000 Kč za každé křížení koryta vodního toku - celkově 40 000 Kč. Pokud nedojde k uzavření
smlouvy, pokuta 5 000 Kč.

(Příloha č. 11)
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Fiurášek: Měli bychom svolat jednání s občany. Mohlo by být v hasičské zbrojnici Kněhyně.
Ing. Žitník: Lidé musí být obeznámeni, že již zákon zakazuje současné připojení na vlastní i veřejný
zdroj pitné vody. Smí mít pouze jeden. Vlastní vodu můžou používat pouze užitkově. V jednom
vodovodním potrubí v nemovitosti nesmí vést dva zdroje vody. Pokud se chtějí připojit na veřejný
vodovod, musí používat pouze tento zdroj. 
Starosta: Ano, svoláme jednání s občany, kterých se nové vodovodní přípojky týkají. Potřebujeme
znát počet domácností, které se připojí k odběru z veřejného vodovodu.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje " Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení Věcného
BŘEMENE SLUŽEBNOSTI INŽENÝRSKÉ SÍTĚ" s Lesy ČR na pozemcích 3130/1, 3130/2, 3131 vše v
k. ú. Prostřední Bečva a 6008/6, 6009, 6010 vše v k. ú. Horní Bečva z důvodu stavby prodloužení
vodovodu.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 16 BYLO SCHVÁLENO

9.6. Cizí stavba na obecním pozemku parc. č. 3109/5 a 3109/4 (Navrhovatel: Mgr. Alena
Srovnalová)
Stavba pana Petružely na Nové - na obecních pozemcích u cyklostezky chce vybudovat zpevněné
plochy parkoviště.

(Příloha č. 12)

Ing. Žitník: Nedotkne se to cyklostezky?
Starosta: Ne, cyklostezka je zaměřená. Má tam povolený sjezd. 
Místostarostka: Navrhuji schválit zábor za úplatu. Dohodněme se na ceně. Navrhuji jednorázovou
náhradu 10 000 Kč.
Vránová: Souhlasím.
Ing. Žitník: Smí být stavba na cizím pozemku?
Místostarostka: Ano, smí.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje zábor pozemků 3109/5 a 3109/4, oba k. ú. Prostřední
Bečva dle výkresu v příloze pro stavbu zpevněných ploch a jednorázovou náhradu 10 000 Kč.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 17 BYLO SCHVÁLENO

9.7. Nákup části pozemku 523/13 a 523/14 (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Pozemek u sběrného dvora - stavba haly pro techniku, přibývá toho a není prostor pro parkovaní,
skladování. Jde o parcelu o výměře zhruba 1200 m2.  Pozemek by podstoupil terénní úpravy, oplotil
by se. Ocenění - 500 Kč/1m2.

(Příloha č. 13)

Ing. Žitník: Jsem pro. Prostory dlouhodobě chybí.
Ing. Mikulenka: Máme dostatek finančních prostředků na nákup.
Starosta: Ano, budeme schvalovat rozpočtové opatření.
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Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nákup pozemků parc. č. 523/13 a, b, c dle GP č.
3180-254/2023 ze dne 18. 9. 2023 o výměře 1 207 m2 za celkovou cenu 603 500 Kč.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 18 BYLO SCHVÁLENO

10. Různé (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
Vysílač na Červenci v Kněhyních - Cetin, přes CHKO neprošlo. Nyní má zájem Vodafone - řeší se.
Cetin - zájem o vybudování mobilního vysílače, který by se vybudoval na pozemku vedle hasičské
zbrojnice v Kněhyních. Signál pro O2

10.1. Informace z knihovny (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Ocenění knihovnice Marcely Kulišťákové na okresní (oceněna v červnu) i krajské (ocenění v měsíci
říjnu) úrovni. Za poslední roky velký nárůst čtenářů. Pořádání a organizace kulturních akcí
Výsledky knihovny.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

NAVRHOVANÝ BOD BYL SCHVÁLEN
10.2. Ocenění Štěpána Vardžáka za vynikající reprezentování obce (Navrhovatel: Mgr. Alena
Srovnalová)
Štěpán Vardžák skvěle  reprezentuje  naši  obec.  Velký úspěch na Mistrovství  České republiky v
požárním sportu - dorost. Stal se Mistrem. Velké poděkování Štěpánovi i trenérům a celému SDH
Prostřední Bečva střed.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje nákup věcného daru v hodnotě 5 000 Kč Štěpánu
Vardžákovi za vynikající reprezentaci obce v požárním sportu.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 19 BYLO SCHVÁLENO

10.3. Změna č. 2 s prvky regulačního plánu (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Územní plán - pracujeme na zadání pro SEU - posuzování vlivu na ŽP, tak aby bylo do konce roku
hotové. Náklad 83 000 Kč. Posuzuje všechny zastavitelné plochy, tzn. i ty, které prošly ve změně č. 1.
Nový  jednotný  standard pro  územní  plány  -  platí  nově,  my budeme na Rožnovsku jako  první.
Formalita - jiné grafické zpracování a pojmenování ploch tak, aby to bylo v celém státě jednotné. Z
toho  nám vyplynulo,  že  plochy  na  Pustevnách  a  Skalíkova  louka  musí  být  schváleny  s  prvky
regulačního plánu => nové usnesení. Je to jakýsi podrobnější regulativ, dříve se to řešilo očíslováním
dotčených ploch, ale nový standard neumožňuje přiřadit čísla k zastavěným plochám.
Barabáš: Už je nový majitel Skalíkovy louky?
Místostarostka:  Ano.  Mají  v  plánu  stávající  budovu  zbourat  a  stavět  nové  ubytování  -  chatky
/bungalovy. Chtějí zachovat prodejní okénko.

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva rozhodlo v souladu s § 43 odst. 3 zákona č.183/2006 Sb.,
o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, že Změna č.
2 Územního plánu Prostřední Bečva, jejíž zadání bylo schváleno dne 22. 6. 2023, bude v lokalitách
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Skalíkova louka a Pustevny pořizována s prvky regulačního plánu.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 20 BYLO SCHVÁLENO

10.4. Záměr na prodej pozemku Růčka (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)
Záměr na prodej pozemku panu Růčkovi, který má na obecním pozemku postavený dům a altán.
Jedná se o starou cestu - dohoda mezi obcí, panem Růčkou a panem Drozdem. Růčka vypracuje GP a
zařídí vklad na katastr.
Otázka je,  jestli  s  tímto zastupitelé předběžně takto souhlasí  a můžeme nechat vypracovat GP.
Zastupitelé vyslovili souhlas.

10.5. Diskuze
Ing. Mikulenka: Oprava nájezdu na lávku u cestářů na Nové. Je tam velký schod a jezdí tam dost
místních občanů na kolech. V minulosti bylo několikrát opravováno, ale pouze násypem. Chtělo by to
dát asfalt, ať to vydrží.
Místostarostka: Ano, opravíme.

Bc. Pařenicová: Kdy se bude opravovat posední úsek cesty na Búřov? Nespěcháme na to. V cestě se
bude příští rok kopat. Žádám o opravu výmolů v cestě.
Starosta: Ano, s opravou do budoucna počítáme.
Bc.  Pařenicová:  Počítá  se  s  opravou  kuchyně  ve  školence  v  Kněhyních?  Několikrát  vytýkáno
hygienou. Je ve špatné stavu.
Starosta: Zahrneme do rozpočtu na příští rok.
Bc. Pařenicová:  Máme několik jubilantů, ke kterým se chystáme. Vítání občánků necháme na jaro.
Zatím není moc dětí. Byla bych pro změnu času konání Vítání občánků s přesunutím na odpolední
hodinu.
Bc. Pařenicová:  Je v řešení pohřební vozík?
Místostarostka: Ano, máme vybráno. Řešíme konkrétní provedení. Potřebujeme robustní kolečka.

Křenek: Dary pro jubilanty. V jiných obcích dávají místo dárkových košů poukázky na nákup. Ne vždy
je skladba koše k radosti obdarovaného.
Bc. Pařenicová: Řešila jsem složení dárkových košů, bude změna. Stávající koše jsou také velmi
těžké.
Křenek: Ozvučení hřbitova.  Na pohřbech není ozvučení vhodné. Nové je již  v řešení.  Doladíme
detaily.
Místostarostka: Ano, dořešíme a příští rok by se zrealizovalo.

Ing. Žitník: Oddíl dětí a mládeže - MS kraj - běžecké disciplíny, biatlon - rozšiřování tratí. Mělo být
na Bílé, ale je změna. Chtějí dělat na Pustevnách.
Starosta: Zatím jsme oslovení nebyli. 

Stodůlka: Úsek cesty na Fiuráškovice vedle Sváků. Je tam výsek, jak se dělala nová cesta. Chtělo by
to tam navázat, pokud se bude dělat s asfaltem.

Fiurášek: Cesta u Válků. Nějaký posun?
Místostarostka: Oslovila jsem pana Černotu. Již řeší paní Kotrlová. Nyní čekáme na ni. Je to v řešení.

Host: SDH střed - Dopravní automobil Avia je v nevyhovujícím technickém stavu. Automobil z roku
1984. Dříve byly dotace, ze kterých se pořídilo auto do Kněhyň a bylo zmíněno, že dokud Avia vydrží,
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ať se užívá. Stav je již 5 let po stanovené době udržitelnosti. Velmi nákladné opravy (zhruba 60 000
Kč ročně), není rentabilní. Našli jsme možnost čerpání dotací přes MAS.
Starosta: Dotace MAS. Bude třeba provést změnu z "Cestovního ruchu" na "Hasiče".
Místostarostka: Pro nové zastupitele. Není to, že by jste byli  úplně bez auta. Dva roky zpět se
pořizovala přepravní auto, na které obec přispěla 600 000 Kč.
Host: Ano, ale to je pouze přepravní auto. Nejde jen o přepravu osob, ale také především o zásahové
vozidlo. Avia již není schopná jezdit k zásahu. Měli jsme na mysli pořídit automobil 4x4 pro 6 osob,
obsahuje 1m3 vody, velká výbava (povodně, spadlé stromy, hořící auta) - rychlý zásahový vůz. V tatře
jsou pouze 3 místa. Zbytek hasičů musí k zásahu osobním automobilem. Sloužilo by jako zásahové,
tak i k přepravě dětí na závody. Zbytek by jsme řešili přepravou osobními automobily rodičů.
Ing. Mikulenka: Před dvěma lety jsme dostali příspěvek na přepravní automobil, žádali jsme o něj
jako sdružení.  Slouží  jako  přepravní  vůz  pro  sbor  na  přepravu dětí  na  soutěže.  Neslouží  jako
zásahový vůz. Zásahové vozy jsou v majetku Obce a slouží k zásahům. Protože Obec má dvě zásahové
jednotky a obě mají na výjezdovou činnost dvě cisterny s malou kapacitou osob. Chtěli by jsme jít
cestou, že pořídíme adekvátní zásahový vůz, který bude sloužit především k výjezdům.
Křenek: Cena?
Host: V kompletním vybavení 5,5 mil. Máme vybavení svoje. Cena by se tedy pohybovala o dost níž.
Oslovili jsme 4 firmy. Čekáme na jejich nabídky.
Stodůlka:  Jsme  limitováni  také  prostory  zbrojnice.  Aby  nám vozidlo  vlezlo  a  bylo  garážováno.
Zasahovat do zbrojnice není reálné.
Starosta: Je dobře, že to tady zaznělo. Přeřadíme kategorii na MAS a uvidíme jak půjde dotace
čerpat.
Fiurášek: Nešlo by kombinovat více dotací? Třeba MAS a Zlínský kraj?
Starosta: Pokud by to šlo, tak to určitě využijeme.
Ing. Žitník: Určitě jsem pro, pořídit zásahový automobil, protože u požáru jde opravdu o minuty. A
cisterna už je také starší. Bylo by vhodné pořídit novější, rychlé zásahové vozidlo.

Fiurášek: Bylo by dobré přidat hasící přístroje na parkovišti Pustevny. Dochází tam často k požáru
aut. Trvá, než tam hasiči dojedou.
Starosta: Ano, najdeme vhodné místo. Přidáme.

11. Rozpočtové opatření č. 2 (Navrhovatel: Ing. Julie Legierská, Dis.)
Účetní představila a okomentovala jednotlivé změny v rozpočtu.

(Příloha č. 14)

Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 2 pro rok 2023.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 21 BYLO SCHVÁLENO

Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Ing. Radim Gálik starosta

Bc. Eva Pařenicová ověřovatel
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Ing. Radek Žitník ověřovatel


